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SABAH ARŞİVİNDEN SABAH ARŞİVİNDEN 
GAZİANTEPGAZİANTEP

Vergi ödemede Sanko 343 
milyonla birinci sırayı aldı

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

17 Eylül 2012 tarihli yazısıdır.

Oda seçimlerinde 
durum hala muallak! 

2’DE

Kalkınma top yekûn 
olursa refah artar 

4’TE

4’TE

Normalde iki ay sonra Kasım ayında 
yapılması gereken Oda ve Borsa 
seçimleri, Haziran ayında Hükümetin 
aldığı bir kararla2013 yılının Şubat-Mart 
aylarına ertelenmişti.

Bu ertelemenin bilinen veya 
‘yerseniz’ gerekçesi “AB uyum kriterleri 
doğrultusunda, kısa adıyla NACE 
olarak bilinen ve ekonomik faaliyetlerin 
istatiksel sınıflandırılmasını sağlayan 
sisteme göre meslek komitelerinin 
yapılandırılması” çalışmasının 
tamamlanmamış olması.

 

 

 

Av. Aziz Canatar

DEMOKRASİ 
VE ADALET

Önce demokrasinin özlü bir tanımını 
yapmak gerekir. Halkın, kendisini 
yönetecek olanları serbest iradesi ile 
seçmesidir. Demokrasinin ilkelerini 
şöyle sıralamak gerekir. Milli Egemenlik, 
seçme ve seçilme hakkı, ülke yönetimine 
katılım, özgürlük, eşitlik, laiklik, çoğunluk, 
çoğulculuk, ifade özgürlüğü, insan 
haklarına saygı, hukuk devleti, hukukun 
üstünlüğü, kuvvetler ayrılığı ve bu 
değerlere bağlı olarak yargı bağımsızlığı 
diye özetlemek gerekir.

Sanko’dan sonra ikinci sıraya 131 
milyonla Çimento Sanayii, üçüncü 
sırayı da 57 milyonla Hasyün aldı.

Gaziantep'te 1984 yılı Kurumlar 
Vergisi Rekortmeni SANKO. 
Kurumlar Vergisi sıralamasında Sanko 
343 milyon 278 bin 262 lirayla birinci 
sırayı alıyor.

Kurumlar Vergisi 1984 yılı 
sıralamasında ikinciliği 131 milyon 
273 bin 196 lirayla Gaziantep Çimento 
Sanayii alıyor.

Sanko Holding Yönetim Kurulu 
Başkanı Abdulkadir Konukoğlu, 
teşviklerin üreten ve istihdam 
yaratana engel oluşturmaması, aksine 
şevk vermesi gerektiğini bildirdi. 
Türkiye genelinde sanayicilerin 
son dönemde, haklı olarak teşvik 
kapsamına alınan iller belirlenirken 
yaratılan kaosu konuştuğunu belirtti.

144 milyon TL 
değerinde 155 ihale aldı

Ekonomik krizin gün geçtikçe derinden 
hissettiği, insanların evine ekmek götürmekte 
dahi zorlandığı Antep’te, AKP Gaziantep 
Milletvekilleri kamudan ihale almayı 
sürdürüyor. AKP Gaziantep Milletvekili 
Derya Bakbak’ın eşi ve oğluna aile şirketin 
belediyelerden milyonlarca liralık ihaleler 
alıp vidanjör, itfaiye aracı sattığı ve en az 144 
milyon TL değerinde 155 ihale aldığı ortaya 
çıktı. 

Devletin parası 
milletvekillerine ve ailelerine 
akmaya devam devam ediyor
Vatandaşın derinleşen ekonomik krizin 

pençesinde ay sonunu getirmek için  geçim 
mücadelesi verirken, çocuklarına harçlık 
bile veremezken, yoksulluk her geçen gün 
artarken, ekonomik krize bağlı olarak 
toplumsal olaylarda ve intiharlarda artış 
yaşanırken, devletin parası milletvekillerine 
ve ailelerine akmaya devam devam ediyor.

Kendi vekillik yapıyor, eşi 
ve oğlu kamoyu soyuyor

AK Parti Gaziantep Milletvekili 
Mehmet Eyup Özkeçeci’nin Türkiye Şeker 
Fabrikaları’na 115 milyon TL’lik çuval 
satmasının ardından Gaziantep Milletvekili 
AKP’li Derya Bakbak’ın aile üyelerine ait 
olan Baksan Yürüyen Merdiven Sanayi ve 
Ticaret Anonim Şirketi, itfaiye, kanal açma ve 
temizleme, temizlik, cenaze gibi birçok aracı 
satıyor. Bakbak ailesinin 15 yılda kamudan 
144 milyon TL civarında 155 ihale aldığı 
ortaya çıktı. 

AKP Antep Milletvekili Derya Bakbak’ın eşi ve oğlunun, belediyelerden milyonlarca liralık ihaleler alıp vidanjör, 
itfaiye aracı sattığı ortaya çıktı. Bakbak ailesi kamudan en az 144 milyon TL değerinde 155 ihale aldığı ortaya 
çıktı… CHP il yönetimi ve milletvekillerinin yaşanan ihale skandalları karşısında sessiz kalması dikkat çekiyor

Gözümüzün içine baka 
baka bizi soyuyorlar!!!

Hayat pahalılığının yanı sıra yoksullaşmanın her geçen gün arttığı Antep’te AK Parti Gaziantep Milletvekilleri ihale 
peşinde koşmaya devam ediyor. AKP Antep Milletvekili Mehmet Eyup Özkeçeci’nin Türkiye Şeker Fabrikaları’na 115 
milyon TL’lik çuval sattığı ortaya çıkmasının ardından hangi bilgi ve yeteneği ile defalarca milletvekili seçildiği her 
zaman merak konusu olan Derya Bakbak’ın eşinin ve oğlunun da kamudan milyonlarca liralık ihaleler aldığı anlaşıldı.

AKP eski il başkanı Eyüp Özkeçeci’nin 
ardından, Gaziantep Üniversitesi’nde 
torpilli kariyer yapan ve AKP’nin üç 

dönem göstermelik milletvekili seçtirdiği 
Derya Bakbak’ın eşi ve oğlunun milyon 
ihaleleri Türkiye’nin gündemine oturdu. 

CHP eski il başkanı Neşet Uçar, yapılanları 
siyasi ahlaksızlık olarak niteledi.

!

!

Oba Makarna fabrikası 
patlamasında ölü sayısı 5’e yükseldi

Sakarya'daki Oba Makarna fabrikasında 15 
Eylül'de meydana gelen patlamada ölü sayısı beşe 
çıktı. Patlamada ağır yaralanan 35 yaşındaki Naim 
Karagüzel tedavi gördüğü hastanede vefat etti.

15 Eylül'de meydana gelen 
patlamada 27 yaşındaki 
Mesut Şimay ölürken, 30 kişi 
yaralanmıştı. Kocaeli Şehir 
Hastanesi yanık ünitesinde 
tedavisi süren 23 yaşındaki 
Eray Kızıldağ 4 Ekim'de, 
İstanbul Kartal Dr. Lütfi 
Kırdar Şehir Hastanesi yanık 
ünitesinde tedavisi süren 24 
yaşındaki Güven Albayrak 9 
Ekim'de, Merve Menteş ise 10 
Ekim’de öldü.

Kocaeli Şehir Hastanesi'nde 

tedavisi süren evli ve 2 çocuk 
babası Naim Karagüzel de 
bu sabah yaşam savaşını 
kaybetti. Karagüzel'in vefatıyla 
patlamada ölenlerin sayısı beşe 
yükseldi. 

Oba Makarna’da 
mobing ve işten 

çıkarmalar başladı
"Kalite kontrol biriminde 10 

çalışan vardı. Birisi patlamada 
vefat etti. Dün itibariyle de 
içeride üç kişiyi bırakıp, altı 
kişiyi işten çıkarttılar."4’TE 4’TE

Antep’te esnaf kepenk Antep’te esnaf kepenk 
kapatmaya devam ediyorkapatmaya devam ediyor

Türkiye Esnaf ve Sanatkârları 
Konfederasyonu verilerine göre 
gün geçtikçe etkisini arttıran 
ekonomik kriz sonucunda 
Antep’te esnaf kepenk kapatmaya 
devam ediyor. 4’TE

Demokratik Bölgeler Partisi Meclis Üyesi Avni Binici, DBP İl 
Eş Başkanı Mehmet Özkan’ın tutuklanmasına tepki gösterdi 

AKP-MHP iktidarı gündemi 
değiştirmeye çalışıyor

Binici, ‘’Türkiye’de derinleşen 
sorunları ve ortaya çıkan problemlerin 
üstünü örtmek için her zaman AKP-
MHP iktidarı gündemi değiştirmeye 
çalışıyor. Geçmişten günümüze 
ülkemizde yaşanan tüm sorunların 
panzehiri, çözüm gücü olan partimiz 
baskılarla sindirilmek isteniyor’’ dedi. 

Gün geçmiyor ki AKP-MHP iktidarı 
halka karşı suç işlemesin

‘Gün geçmiyor ki AKP-MHP iktidarı halka karşı suç 
işlemekten geri durmasın’ diyen Binici, ‘’Demokratik 
siyaseti yok etmek için her türkü baskıyı, uyguluyor, 
yasaları askıya alıyor, fiili olarak OHAL yasalarını 
devreye sokuyor. Kürtlerin siyasi temsilcilerine sözüm 
ona hukuk adı altında talimatlarla gözaltına aldırıp 
tutuklattırıyor’’ hatırlatmasını yaptı. 

Avni Binici

Suriyeli grup Antepli esnafı 
kaçırdı, işkence yaptı

Antep’te bir esnaf Suriyeli grup tarafından şehir 
dışına kaçırıldı. Başına silah dayayarak tehdit ettikleri 
elektrikçiye yaptıkları işkenceyi de videoya aldılar. 4’TE

Büyükşehir Belediyesi Ekim ayı birinci birleşimi Büyükşehir 
Belediye Başkanı Fatma Şahin Başkanlığı’nda yapıldı. 

Şahin’e 200 milyon lira
borçlanma yetkisi verildiborçlanma yetkisi verildi

4’TE

AKP iktidarı, vatandaşı 
nereden soyacağını şaşırdı… 

Hazine ve Maliye Bakanlığı, 
borç para anlamına gelen kredi 
kartlarından tutun da ev ve araç 
satışına kadar neredeyle her işlemden 
'fon' adı altında yeni vergiler alacak. 
Ev başına düşen yıllık yeni vergi ise 
ortalama 3 bin 750 lirayı bulacak. 2’DE

Eyüp Özkeçeci’

Derya Bakbak

Neşet 
Uçar



GEREKLİ TELEFONLAR 
Yangın İhbar    110
Acil Yardım   112
Polis Yardım    155
Jandarma Yardım    156
Trafik Yardım   154
Kanalizasyon ve Su   185
Elektrik Arıza   186
Cenaze hizmetleri    188
Alo Zabıta    153
Kablo TV Arıza    126

RESMİ DAİRELER 
Valilik       342 231 03 13
Emniyet Müdürlüğü     342 230 18 30
İl Jandarma Komutanlığı    342 338 78 40
Adliye       342 321 36 36
İL Turizm Müdürlüğü     342 230 59 69
İl Kültür Müdürlüğü      342 232 18 58
İl Müftülüğü     342 220 13 57
Türk Telekom      342 230 36 66

ÜNİVERSİTELER  ve HASTANELER
Gaziantep Üniversitesi     342 360 12 00
Hasan Kalyoncu Üniversitesi     342 321 21 00
Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
25 Aralık Devlet Hastanesi     342 338 17 31
Sevgi Hastanesi      342 220 60 60

ULAŞIM 
HAVAŞ        342 215 22 63
THY        342 320 15 65
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EKONOMİ
HABERLERİ

ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
BAHAR ECZANESI

INÖNÜ CAD. NO:158/A (TAM-MED HASTANESİ 
YANI) / ŞAHİNBEY / Telefon : 0 342 2522389

GÜLER ECZANESI
75.Yıl Mah. 52 Nolu Sok. No:15 (Yeşilevler Camii 
Karşısı) / ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 339 49 65

BARAK ECZANESİ
OCAKLAR MAH. 6 NOLU SOK NO:8 (Ocaklar 

Karakolu Arkası) (yıldız düğün salonu karşısı, sembol 
market çaprazı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0 342 271 10 50
DERYA ATAY ECZANESI

Konak Mh.13 Nolu Sk. (Balık Hali Karşısı, 
Cergibozanlar Market arkası, 2 nolu ASM yanı) / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 03423392233
TEKBAŞ ECZANESİ

Akkent Mahallesi 134016 Nolu Cadde 
No:1BB(ŞAHİNBEY MİLLET CAMİİ GİRİŞ TARAFI/ 

ERCAN OYUNCAK, TAMBU BAKLAVA ARKA 
SOKAĞI) / ŞAHİNBEY / Telefon : 0545 728 38 27

GÖRGÜN ECZANESİ
Güneykent Mah. 102282 No.lu Sok. No:2 (Beşyüzevler 

Sağlık Ocağı Karşısı Sembol Market Yakını) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 324 24 11
YEDİTEPE ECZANESİ

Yeditepe mahallesi 85083 nolu sokak No: 23/A Şahinbey 
ilçe sağlık müdürlüğü yanı / ŞAHİNBEY

Telefon : 0534 686 00 27
BELGİN ECZANESI

Karataş Mah.400 nolu cad.no:32A/111-112 Şahinbey/
Gaziantep (Bağlarbaşı sağlık ocağı karşısı Barbaros Camii 

Karşısı Winmar Market Çarprazı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 03423230035

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER
ZAMBAK ECZANESİ

MÜCAHİTLER MAHALLESİ 52007 NOLU SOKAK 
NO:4/F(Olay TV arkası, Şehitkamil Kongre Merkezi 

karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 3426060585

DOSTLAR ECZANESI
Değirmiçem Mah. Ökkeş Bahri Cad. No:7 (Topkapı 

Sarayı Restaurantı Arkası) / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 323 68 88
ÖZGE DUACI ECZANESİ

GÜVENEVLER MAH. 38 NOLU CAD. NO:1 
(Güvenevler Uzay Çatılı Pazaryeri-Oli Center Market 

Civarı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 3210077

ÖZGÜR ECZANESİ
kavaklık mahallesi ordu caddesi no:22/C / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 220 08 02
YILDIRIM ECZANESI

29 Ekim Mahallesi 81053 Nolu Sokak No:30/A / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 225 18 38
IŞIL ECZANESİ

Boyno mahallesi 07096 nolu cadde No:54/A (Karşıyaka 
ASM ve 8 Şubat Diş Hastanesi Karşısı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 323 2884
ALİ DOĞAN ECZANESİ

Gazikent Belkız Mahallesi 08100 Nolu Cadde No:8 AA 
(Trafik Eğitim Parkı çaprazı) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0551 218 82 76

NÖBETÇİ ECZANELERKURUCULARI: Osman TUZCU
Aykut TUZCU

Gazetemiz çalışanları TGC üyesidir.

İmtiyaz Sahibi ve
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

Nurgün BALCIOĞLU
Hukuk Danışmanı

Av. Sıddık Emrah YILMAZ
Yayın Türü

Yerel Süreli Yayın
UETS Adresi: 15513-15569-70521

Yönetim Yeri
Kavaklık Mahallesi Kavaklık Caddesi 

No:6/1
Tel: 0342 215 42 59  

Basım Yeri
Ekspres Gazetesi Tesisleri

Aydınbaba Mah. 57017 Nolu Sokak
Şahinbey/GAZİANTEP

Dağıtım
Kelebek Dağıtım
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Bu gazete Basın Meslek İlkelerine 
uymaya söz vermiştir.
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

i

Bu ertelemenin bilinen veya 
‘yerseniz’ gerekçesi “AB uyum kriterleri 
doğrultusunda, kısa adıyla NACE olarak 
bilinen ve ekonomik faaliyetlerin istatiksel 
sınıflandırılmasını sağlayan sisteme göre 
meslek komitelerinin yapılandırılması” 
çalışmasının tamamlanmamış olması.

Hükümet oda ve borsa seçimlerini 
ertelerken TOBB yönetiminin belirleneceği 
Mayıs ayındaki seçime dokunmamıştı. 
Buna göre oda ve borsa seçimleri Mart 
ayında tamamlanacak, yeni delegelerle 
Mayıs ayında toplanacak TOBB Genel 
Kurulu’nda yeni başkan ve yöneticiler 
seçilecekti. Hatta bu konuda Gümrük ve 
Ticaret Bakanı Hayati Yazıcı son noktayı 
koyarak oda ve borsa seçimlerinin 30 
Kasım’a kadar tamamlanacağı talimatını 
vermişti.

                           ***
Ama kazın ayağı pek öyle değil!..
Çünkü böyle bir durumda Başkan Rifat 

Hisarcıklıoğlu yasal zorunluk nedeniyle 
tekrar aday olamayacaktı.

İşte tam da bu ortamda TOBB’la ilişkileri 
ısınan Hükümette, soruna yeni bir çözüm 
sağlayacak bir senaryonun gündeme geldiği 
rivayet ediliyor.

Senaryo, eski Türk filmlerindeki gibi basit 
ama işlevsel!

2013 yılında Şubat-Mart aylarında 
yapılması kararlaştırılan oda ve borsa 
seçimleri, yine bir önceki ‘yerseniz’ 
gerekçesiyle 6 ayertelenecek! Yani NACE 
kodlaması maalesef yine yetişmiyor! Ne 

kodlamaymış ama!..
                        ***
Böylece 2013’de yapılacak olan 

TOBB Genel Kurulu, oda ve borsa 
seçimlerinin tamamlanmamış ve delege 
listelerininbelirlenmemiş olması nedeniyle 
toplanamayacak! Bu durumda da Bakanlar 
Kurulu TOBB Genel Kurulunu 1 yıl 
ertelemekzorunda kalırken Kayserili Rifat 
Başkan’ın süresi de fiilen 1 yıl uzamış 
olacak!

                       ***
Nasıl ama?
Biz bu filmi daha önce görmüştük, 

demeyin sakın!
Türkiye 2013’den itibaren arka arkaya 

3 yıl seçime gidecek. TOBB son derece 
önemli bir kurum. Bünyesinde 178 Ticaret 
ve Sanayi Odası, 60 Ticaret Odası, 12 
Sanayi Odası, 2 Deniz Ticaret Odası ve 113 
Ticaret Borsası bulunan Türkiye Odalar 
ve Borsalar Birliğinin toplam üye sayısı 
1.300.000 civarında. Ama asıl vurgulamam 
gereken nokta ise TOBB’un kasasında nakit 
6 milyar TL var. ‘Bize ne bundan’ derseniz 
iyi düşünmüş olmazsınız!

                        ***
Rivayet olunan senaryoyu rejisör 

beceremez, ağzına gözüne bulaştırırsa 
bakın neler olacak?

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
tarihinin en büyük değişimini yaşayacak. 
10 yıldır iş dünyasını TOBB’da temsil eden 
isimlerinyüzde 80’i kanun gereği 2013’te 
olmayacak. TOBB yönetimde bulunan 15 

kişiden de 12’si yasa gereği bir kez daha 
görev alamayacak.

                           ***
Ammaaa…
24 Eylül’de Anayasa Mahkemesi’ne 

bireysel başvurular başlıyor.
Seçimde yeniden aday olmak isteyen oda, 

borsa ile meclis ve konsey başkanlarının 
umut kapısı işte bu kişisel başvuru!

Çünkü…
Yüksek Mahkeme, Esnaf ve Sanatkârlar 

Meslek Kuruluşları Kanunu’nun başkanlık 
ve genel başkanlık görevlerini üst üste iki 
dönem yapanların aradan bir seçim dönemi 
geçmedikçe tekrar seçilemeyeceğine ilişkin 
54. maddesi CHP’nin başvurusu üzerine 
2005’te iptal edilmişti.

Yani, ortada ‘taş’ gibi emsal bir karar var.
Ancak bu olasılığın zaman darlığı 

yüzünden gerçekleşmesi zor gibi 
görünüyor. Oda ve borsa seçimleri 
Şubat-Mart 2013’de yapılırsa, Anayasa 
Mahkemesi’nin kararı yetişmeyebilir. 
Bireysel başvurular belli bir prosedür 
kapsamında yapılabiliyor.

                            ***
Anlaşıldığı üzere en iyi, sağlıklı ve sağlam 

olan ‘yerseniz’ gerekçesiyle oda ve borsa 
seçimlerini ertelemektir.

Böylece TOBB Başkanı Rifat 
Hisarcıklıoğlu, bir yıl TOBB Başkan 
Yardımcılığı görevinin ardından, 26 
Haziran 2001 tarihinde,saray entrikalarına 
taş çıkartan bir şans oyunuyla gelip 
sürdürdüğü Başkanlık görevini öyle 

anlaşılıyor ki birkaç yıl daha sürdürecek!
                             ***
Ancak, seçimler zamanında veya 

ertelemeli olarak yapıldığında artık meydan 
boş değil! Dernekler, cemaatler velhasıl 
yeni rakipler var.

MÜSİAD Başkanı Nail Olpak TOBB 
konusunda heyecanını gizlemiyor, bakın 
nasıl konuşmuş: “Bizimle benzer fikirleri 
paylaşan derneklerle ortak hareket edip 
aktif bir rol almaya niyetliyiz. Sağduyulu 
hareket edip gerekli dayanışma içinde 
adaylar belirlemeliyiz. Grupların, 
derneklerin başkanlarıyla görüşüyoruz. 
İTO konusunda bir yere gelindi. Sistem ve 
mantığı konuşuyoruz. İsimler daha sonra 
ortaya çıkacaktır”.

                          ***
Bunları yazarken gözüm kapalı TÜSİAD 

Başkanı Ümit Boyner’i dinliyorum!..
Baki kalan bu kubbede bir hoş seda 

imiş…
                          ***
TOBB değişiyor, TÜSİAD değişmiyor! 

Başbakan’dan sürekli fırça yiyor!
Ne kadar kötü! Herşey Başbakan’ın iki 

dudağının arasında! Belki de TOBB’un 
ömrünü bilerek uzatıyor!

 Bizimkilerin durumuna gelince, o ayrı bir 
yazı konusu...

Oda seçimlerinde 
durum hala muallak! 

Aykut Tuzcu’nun 
17 Eylül 2012

tarihli yazısıdır

Normalde iki ay sonra Kasım 
ayında yapılması gereken Oda ve 
Borsa seçimleri, Haziran ayında 
Hükümetin aldığı bir kararla2013 
yılının Şubat-Mart aylarına 
ertelenmişti.

AKP iktidarı, vatandaşı AKP iktidarı, vatandaşı 
nereden soyacağını şaşırdı… nereden soyacağını şaşırdı… 

Ev başına yıllık 3 bin 750 lira vergi alınacak

Hazine ve Maliye Bakanlığı, borç para anlamına gelen kredi kartlarından tutun 
da ev ve araç satışına kadar neredeyle her işlemden 'fon' adı altında yeni vergiler 
alacak. Ev başına düşen yıllık yeni vergi ise ortalama 3 bin 750 lirayı bulacak.

AKP hükümeti, kaynak yaratmak için 
elini bir kez daha halkın cebine atmaya 
hazırlanıyor. Üstelik bu kez dünyada 
bir örneği olmayan şekilde, ay sonunu 
getirmek için bankadan kredi kartı 
yoluyla alınan borç paraya dahi yıllık 750 
lira vergi kesilecek. Bu kesinti ise her yıl 5 
Ocak tarihinde yapılacak. Kart iptal edilse 
dahi kesinti iade edilmeyecek.

Fon için yıllık kesilecek toplam para ise 
63 milyar lirayı bulacak. Bu para, çekirdek 
aileden meydana gelen hane halkı sayısı 
olan 16 milyon 779 bine bölündüğünde, 
ev başına yıllık 3 bin 750 lira para 
alınacağı ortaya çıkıyor.

Meclis'e verilen önergeyle yapılması 
planlanan düzenlemeye göre, limiti 100 
bin lira ve üzerinde olan kredi kartlarının 
sahiplerinden her bir kart başına yıllık 
750 lira Savunma Sanayini Destekleme 
Fonu kesintisi yapılacak. Bu arada, 
bankaların maaşı 20-25 bin lira olanların 
dahi kredi kartlarının limini neden 
otomatik olarak son dönemde her ay 
artırdığı da ortaya çıkmış oldu. Neredeyse 

limiti 100 bin liranın altında olan kredi 
kartı kalmadı.

Noterlerde ise taşınmaz satışlarının 
noterler tarafından yapılması halinde 
belirlenen tutarda, ilk defa tescili 
yapılacak olan araçların tescil işlemlerinde 
3 bin lira, tescil edilmiş araçların her çeşit 
satış ve devirlerinde 1500 lira, noterlik 
ücreti alınan diğer işlemlerde işlem başına 
75 lira katılma payı alınacak.

Önergede doğrudan vergi olarak 
adlandırılan kalemler de mevcut. Drone 
ve kol saatlerinden yüzde 20 ÖTV 
alınacak. 100 cc altı motosikletler de 
MTV kapsamına girecek.

Bu vergilerin hane başına maliyetini, 
Habertürk'ten Rahim Ak hesapladı. "Peki 
bu düzenlemeyi rakamlarla nasıl ifade 
ederiz? Nereden ne alınacak?" sorusunu 
yönelten Ak, şunları yazdı:

"Düzenlemenin önemli noktası damga 
vergisi. Maliye bu yıl 143 milyar lira 
damga vergisi almayı planlıyor. Bu vergi 
hemen her resmi işlemden alınıyor ama 
en fazla alınan alanlar var. İşte fon için 

alınacak pay bu en fazla damga vergisi 
alınan işlemlerden seçilmiş. Neler bunlar? 
488 sayılı Damga Vergisi Kanununa 
göre, vergi beyannamelerinden, gümrük 
idarelerine verilen beyannamelerden, 
sosyal güvenlik kurumlarına verilen 
sigorta prim bildirgeleri ve aylık 
prim ve hizmet belgesi ile muhtasar 
beyannamenin birleştirilerek verilmesiyle 
oluşturulan beyannamelerden alınan 
damga vergisi tutarı kadar, yıllık gelir 
vergisi beyannamelerinden ise damga 
vergisi tutarının yarısı kadar fon payı 
alınacak. Yıllık alınan 143 milyar lira göz 
önüne alındığında en az 50 milyar liralık 
bir kaynak fona aktarılacak.

İkince önemli konu 28 milyon 
kişinin cebinde bulunan kredi kartları. 
Düzenlemede yıllık 750 lira alınacağı 
söylenen limiti 100 bin Türk lirası ve 
üzerinde olan kredi kartı sahibi sayısı 
yaklaşık 5 milyon kişi. Bu durum sadece 
kart limiti olduğu için vatandaşların 
23 milyar 750 milyon lira fon payı 
ödeyeceğini gösteriyor.

Diğer önemli husus, tapuda araç ve 
gayrimenkul satışından alınacak paylar. 
Türkiye'de yıllık 3,1 milyon sıfır ve 
ikinci el araç ve yaklaşık 1,4 milyon 
gayrimenkul satılıyor. Bunlar için istenen 
ek paydan yola çıkarak araç satışından 6,5 
ve gayrimenkul satışından 2,6 milyar lira 
toplanacağı sonucuna ulaşabiliriz.

Böylece eğer düzenleme yasalaşırsa 
savunma sanayi fonuna toplam yıllık 
yaklaşık 63 milyar lira toplanacağı 
ortaya çıkıyor. Türkiye'de çekirdek 
aileden meydana gelen hane halkı sayısı 
16 milyon 779 bin 240 civarında. Yani 
savunma fonuna hane başına 3 bin 724 
lira pay ödeyeceğiz. Artıgerçek

Kredi kartı limitleri 100 
bin liranın üzerinde olan 
kişilerden Savunma Sanayi 
Destek Fonu’na yıllık 750 
TL kesinti yapılacak olması, 
tartışmalara neden oluyor. 
Yeni düzenleme kapsamında 
sağlanacak toplam gelir yıllık 
63 milyar lirayı bulacak. Bu 
durum, ortalama bir ailenin 
her yıl en az 3.724 TL katkı 
payı ödeyeceği anlamına 
geliyor.

Meclis gündeminde yer 
alan teklifle limiti 100 bin 
lira ve üzerinde olan kredi 
kartı sahiplerinden yıllık 750 
TL savunma fonu kesintisi 
alınacak. Ek olarak noterlerde 
taşınmaz ve araç satışlarında 
çeşitli işlemler için katılma 
payı belirlenmiş durumda; 
bu kapsamda taşınmaz 
satışlarında 3.000 TL, tescilli 
araçların devirlerinde ise 1.500 
TL ücret uygulanacak.

Vergi yükü yalnızca 
kredi kartlarıyla sınırlı 
kalmayacak. Tasarıya göre, 
drone ve kol saatlerinden 
yüzde 20 Özel Tüketim 
Vergisi (ÖTV) alınacak, 
100 cc altı motosikletler 
de Motorlu Taşıtlar Vergisi 
(MTV) kapsamına dahil 
edilecek. Ayrıca, vergi ve 
harç yükümlülüklerini yerine 
getirmeyen kamu görevlileri ve 

noterler de doğrudan sorumlu 
tutulacak.

Düzenlemenin bir diğer 
önemli maddesi ise damga 
vergisi. Maliye Bakanlığı’nın 
2024 yılı için 143 milyar lira 
damga vergisi tahsil etmeyi 
planladığı belirtiliyor. Damga 
vergisine konu olan resmi 
işlemlerden alınacak fon 
paylarının, savunma sanayi 
fonuna yıllık en az 50 milyar 
lira katkı sağlaması bekleniyor.

Türkiye genelinde 28 
milyon kredi kartı bulunduğu 
bilinirken, limiti 100 bin 
liranın üzerinde olan yaklaşık 
5 milyon kart sahibinden yıllık 
750 TL kesinti yapılacak. Bu 
toplamda yaklaşık 23,75 milyar 
liralık bir gelir elde edileceğini 
gösteriyor.

Araç ve gayrimenkul satışları 
da yeni düzenlemeden 
etkilenecek. Yıllık yaklaşık 
3,1 milyon araç ve 1,4 milyon 
gayrimenkul satışı dikkate 
alındığında, satışlardan 
sağlanacak ek katkı 9,1 milyar 
liraya ulaşacak.

Eğer teklif yasalaşırsa yıllık 
63 milyar liralık bir kaynak 
savunma sanayi fonuna 
aktarılacak. Türkiye’deki 
yaklaşık 16,8 milyon hanenin 
her birinin yıllık ortalama 
3.724 TL katkı yapacağı 
öngörülüyor. Cumhudiyet

AKP, kredi kartlarından savunma 
sanayine 63 milyar aktarmayı hedefliyor
Kredi kartı limiti 100 bin liranın üzerinde olanlardan 

yıllık 750 TL Savunma Sanayi Fonu kesintisi 
yapılacak. Yeni düzenlemeyle yıllık 63 milyar lira gelir 
hedeflenirken, hane başına düşen yük 3.724 TL olacak.
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Gaziantep'te 1984 yılı 
Kurumlar Vergisi Rekortmeni 
SANKO. Kurumlar Vergisi 
sıralamasında Sanko 343 
milyon 278 bin 262 lirayla 
birinci sırayı alıyor.

Kurumlar Vergisi 1984 
yılı sıralamasında ikinciliği 
131 milyon 273 bin 196 
lirayla Gaziantep Çimento 
Sanayii alıyor. Bilindiği gibi 
1934 yılına kadar Gaziantep 
Çimento Sanayii Kurumlar 
Vergisi sıralamasında ilk 
sırayı kimseye kaptırmadı, 
ilk kez özel bir kuruluş olan 

Sanko, Çimento Sanayiini 
çok büyük bir farkla geride 
bırakarak birinci sırayı aldı.

Kurumlar Vergisi 
sıralamasında üçüncülüğü 
57 milyon 526 bin 231 lirayla 
Hasyün, dördüncülüğü 
44 milyon 553 bin 187 
lirayla Koçerler oto sanayi, 
beşinciliği de 24 milyon 018 
bin 628 lirayla Depaş aldı.

Kurumlar Vergisinde bir 
milyonun üzerinde vergi 
ödeyen diğer kurumları 
önümüzdeki günlerde 
yayınlayacağız.

Vergi ödemede Sanko 343 Vergi ödemede Sanko 343 
milyonla birinci sırayı aldımilyonla birinci sırayı aldı

Sanko’dan sonra ikinci sıraya 131 milyonla 
Çimento Sanayii, üçüncü sırayı da 57 milyonla Hasyün aldı.

NURGÜL BALCIOĞLU
Bir otobüs işletmesi sahibi olan Saip Konukoğlu 

ilkokul mezunu. Konukoğlu uzun süre baba 
mesleği olan dokumacılık yapıyor. 1960 yılından 
1972 ye kadar nakliyecilik yaptıktan sonra 1972 
de otobüs işletmesini kuruyor. Halen de aynı adı 
taşıyan otobüs işletmesi ve lokantaları işletiyor. 
Konukoğlu kendisine ait işletmelerde 250-300 
arasında işçi çalıştığını söylüyor. Geçen yıl 19,5 
milyon vergi ödeyen Saip Konukoğlu, vergisinin 
bu yıl 18 milyona düşmesini, rekabet dolayısıyla 
işlerin kırık olmasına bağlıyor.

-Bugünkü ekonomik politika hakkındaki 
görüşlerinizi öğrenebilir miyiz? 

-İş krizi herkesçe malum. Şu ortam değil 
ama, ilerisi için vatandaşın bir sıkıntıya girmesi 
gerekiyor. İlerisi iyi olur kanaatindeyim. 

-Sizin bir otobüs işletmesi sahihi olarak 
sorunlarınız nelerdir? 

-Türkiye genelinde otobüs işletmeleri arasında 
bir rekabet var. Toplu taşımacılığa devletin el 
atması gerekir. Servis sayısı çok olduğu için 
arabalar dolmuyor. Kazanılan parada maliyetin 
altında kalıyor. Yani toplu taşımacılık işi Türkiye 
genelinde tahditli yapılırsa çok iyi olur. 

-Sizce bu duruma gelmenizde nelerin veya 
kimlerin rolü oldu? 

-Dürüstlük, disiplin ve iş hakimiyeti ile 
personelimizin hizmetlerinin rolü olmuştur. 
Hangi iş olursa olsun iş hakimiyeti ve disiplin 
şart. 

-Bir iş adamı olarak kendinizi nasıl 

değerlendiriyorsunuz? 
-Kendi mesleğimizde dört dörtlük değilsek de 

kendimizi başarılı görüyoruz. 
-Fakirlere yardım yapıyor musunuz? 
-Olmuyor değil... Oluyor elimizden geldiği 

kadar... bu kapalı... 
-İşadamlarının ülke siyasetinde rol oynamaları 

konusunda ne düşünüyorsunuz? 
-Hayır böyle bir şeye katılmıyorum. Ben 

tasvip etmiyorum. Hesabına gelmeyen işadamı 
hükümeti devirmek istiyor.

-Yaklaşık 300 civarında işçi çalıştırdığınızı 
söylediniz, bunların hepsi sigortalımı, işçilerinize 
maaş dışında belirli sosyal haklar tanıyor 
musunuz?

 -İşçilerimiz sigortalıdır. Onlara gereken 
yardımı yapıyoruz, işçilerimizin geçim sıkıntısı 
yok.

-Kendinizi bir orta direk olarak düşünür 
müsünüz? 

-Bunu boş verin, geçin siz. İnkar etmek gereksiz. 
Ufak tefek artırıyoruz, ama şu ortam biraz kriz... 

-Türkiye'deki sosyal dengesizlik konusunda ne 
düşünüyorsunuz, sizce çözüm ne olabilir?

-Geçmişi göz önüne alırsak, ülkemiz de sosyal 
dengesizlik giderek azalıyor. Geçtiğimiz yıllarda 
işçi ve çalışanların sosyal hakları oldukça azdı. 
Önce sigorta falan yoktu.Şimdi bunlar azalıyor 
bence. Ama tam olmuş denilemez. Bir çocuk 
doğar doğmaz büyümez, Türkiye'de gelişiyor ve 
gelişecektir. 

-Teşekkür ederiz.

Büyük bir otobüs işletmesi sahibi Saip Konukoğlu

Dürüstlük ve işe hakimiyeti ön planda tutuyor
Konukoğlu, geçmişe göre sosyal dengesizliğin gittikçe azaldığını söylüyor

Milli Eğitim Müdürlüğü 
binasının zemin 
katındaki salonun 
restoresi ve tefrişi 
için on milyon lira 
harcandı. Harcamalar 
öğretmenlerin 
yardımlarıyla gerçekleşti. 
Salon öğretmenlere 
yakışır bir güzellikte 

donatıldı. Çeşitli toplantı 
ve eğitim çalışmaları 
için Milli Eğitim 
Müdürlüğü salonu da 
düzenleniyor. Belediye 
tiyatro salonundan 
sonra dürüst toplantı 
yapılabilecek ikinci bir 
salona kavuşulması 
memnuniyet uyandırdı.

Öğretmenevi ve bahçesi hizmete girdi 

Restoresi ve tefrişi 
için 10 milyon harcandı

Büyük bir ihtiyacı karşılayacak olan 
Öğretmenevi ve bahçesi hizmete açıldı. Yaz 
aylarında öğretmen ve ailelerinin bahçesinden 
yararlanacağı Öğretmenevinin resmi açılışını 
Milli Eğitim Gençlik ve Spor Bakanı Vehbi 
Dinçerler’in yapması bekleniyor 

Gaziantep ticaret borsasında bir 
hafta içerisin de 32 milyon 939 bin 
liralık satış yapıldı. 

Kilosu, 62 lirayla 81 lira arasında 
değişen sert buğday satışından 
183 milyon 941 bin lira gelir 

elde edildi. Mercimek ve nohut 
satışlarından ise 149 milyon 609 bin 
lira gelir sağlandı. Kırmızı kabuklu 
mercimek 236 lirayla 255 lira 
arasında alıcı bulurken, nohutun 
kilosu ortamala 252 liraya satıldı. 

Borsada 426 milyonluk satış yapıldı 

Herkes doğduğu ve doyduğu 
yerde yaşamalıdır 

"Kriter ne, uygulama alanındaki 
illere getirisi ile uygulama mağduru 
konumuna düşürülen illerin kaybı 
ne olacak? Herkes olayı irdeliyor 
ama bir gerçek var ki, ortaya çıkan 
tablo pek de iyi sonuçlar vermeyecek" 
diyen Konukoğlu, şöyle konuştu: 
"Bölgelerarası dengesizliğin 
giderilmesi, herkesin doğduğu 
yerde doyması ve yaşaması, buna 
bağlı olarak aşa ve işe doğru iç 
göçün önlenmesi, elbette herkesin 
dileğidir. Aş ve iş amaçlı göç sonucu 
kentlerimizin yaşadığı sorun-lar 
ortada. Ekonomik ve sosyal boyutu 
bulunan bu sürecin altyapısı çok iyi 
irdelenmeli. Ancak, bu yapılırken 
haksız ve adaletsiz uygulamalardan 
uzak durulmalı." 

Kalkınma doğudan batıya 
güneyden kuzeye olmalı 

Konukoğlu, ülkenin doğusundan 
batısına, kuzeyinden güneyi ne 
bir bütün halinde kalkındığı 
taktirde insanların refah içerisinde 
yaşayabileceğini, bu amaçla 
atılacak her adımın sorumluluk 
duygusu içerisinde olan herkesin 
destekleyeceğini desteklemesi 
gerektiğini kaydetti. 

Gaziantep, Anadolu'da 
sanayileşme hamlesinin 

lokomotifidir
Bu hedefle kararlar alınırken, 

kalkınmasını, sanayileşmesini kendi 
olanakları ile sağlayan illeri de 

mağdur etmemek gerektiğini ifade 
eden Konukoğlu, açıklamasını şöyle 
sürdürdü: "Gaziantep, Anadolu'da 
sanayileşme hamlesinin lokomotifidir 
ve gerçek anlamda Anadolu 
Kaplanıdır. Bu noktaya devlet desteği 
ile değil, girişimci ruhlu ve hepsi 
birer kahraman olan sanayicileri ve 
işadamları ile geldi. Gaziantep'in 
bugünkü başarısında, her kademedeki 
yönetici, sivil toplum kuruluşları ve 
sorumluluk duygusu ile hareket eden 
hemen herkesin katkısı ile oluşan 
ortak akıl anlayışının büyük payı var."

Eleştirileri haksız ve 
yersiz diye nitelendirmenin 

mümkün değil 
Konukoğlu, hükümetin bölgelerarası 

kalkınmışlık farkının giderilmesi, 
işsizliğin azaltılması ve istihdamın 
artırılması, böylece ülkenin 
kalkınması amacıyla 36 ilin teşvik 
kapsamına aldığını, teşvikli illere 
13 il daha eklendiğini ifade etti. Bu 
noktada tartışmaların ve eleştirilerin 
başladığını, tartışma ve eleştirileri 
haksız ve yersiz diye nitelendirmenin 
mümkün olmadığını, bu tablonun 
getireceği sonuçları görmek için 
müneccim olmaya gerek olmadığını 
belirten Konukoğlu, şöyle devam etti: 
"Gaziantep'e, Türkiye Cumhuriyeti 
tarihi boyunca, çimento fabrikası 
ve Tekel İçki Fabrikası olmak üzere 
iki, evet yalnız iki devlet yatırımı 
oldu. Bunların da birisi özelleştirme 
yoluyla, diğeri ise kapatılarak devletin 
envanterinden düşürüldü. Devletin 
yatırım açısından açı desteğini 

görmeyen Gaziantepliler, boyunlarını 
büküp kaderlerine razı olmak yerine, 
kenti. Türkiye sanayileşmesine 
sembol haline getirdiler. Kurtuluş 
Savaşı sırasında kanlarını döken 
ve canları pahasına savundukları 
Antep'in Gaziantep olmasını sağlayan 
atalarına layık olmak amacıyla 
çaba gösteren girişimci ruhlu 
Gaziantepliler, adeta yazılı olmayan 
bir gönül anlaşması imzalamış gibi 
dökülen her damla kan için bir 
fabrika' dercesine sanayi tesisi kurma 
yarışına girdiler ve bu alanda müthiş 
bir sinerji yarattılar. İşte Gaziantep 
gerçeği bu." 

Gaziantep'te Kilis, 
Osmaniye, Kahramanmaraş, 

Adıyaman ve Şanlıurfa 
doğumlu 188 bin kişi var 

Konukoğlu, hiç kimsenin 
Şanlıurfa'nın, Kilis'in, Adıyaman'ın, 
Kahramanmaraş'ın ve Osmaniye'nin 
kalkınması için teşvik kapsamına 
alınmasından rahatsızlık 
duymadığını belirtti. Gaziantep 
Sanayi Odası ve Başbakanlık 
Devlet İstatistik Enstitüsü Bölge 
Müdürlüğü tarafından 2000 yılı 
verileri baz alınarak hazırlanan 
"İstatistiklerle Gaziantep" çalışmasına 
göre, Gaziantep'te Kilis, Osmaniye, 
Kahramanmaraş, Adıyaman ve 
Şanlıurfa doğumlu 188 bin kişi 
olduğunu bildiren Konukoğlu, teşvik 
kapsamına alınarak adeta haksız 
rekabet açısından Gaziantep'in 
kuşatılmasına yol açan bu illerle et ve 
tırnak gibi olunduğunu kaydetti.

Kalkınma top yekûn Kalkınma top yekûn 
olursa refah artar olursa refah artar 

Sanko Holding Yönetim Kurulu Başkanı Abdulkadir Konukoğlu, teşviklerin 
üreten ve istihdam yaratana engel oluşturmaması, aksine şevk vermesi 
gerektiğini bildirdi. Türkiye genelinde sanayicilerin son dönemde, haklı olarak 
teşvik kapsamına alınan iller belirlenirken yaratılan kaosu konuştuğunu belirtti.

Uslusoy, "Yeni TCK'ya gire, 
kaçak su kullanmanın cezası da 
büyük. Artık GASKİ’ de ciddi bir 
yapılanmaya gidiyor. Denetimler 
artacak. Yeni dönemde 200 tane 
ilave sayaç aldık ve bunları belirli 
noktalara monte ederek hangi 
mahallenin ne kadar su kullandığı 
ve kaçak su kullanımı hangi mahalle 
de olduğunu tespit edeceğiz" dedi. 

Biz kaçak su kullananları 
yakaladığımızda GASKİ 
Yönetmeliğe göre ceza kesiyoruz ve 
bunu ödemesi için yakalanana belli 
bir müddet veriyoruz. Verilen bu 
müddet zarfında kaçak su kullanan 
bu cezayı yatırmaz ise hukuki süreç 
başlıyor. Cezayı ödenmediği taktirde 

2 yıl ile 5 yıl arası hapis cezası 
ile cezalanıyor" diye açıklamada 
bulundu. 

Kaçak su kullanımını önlemek için 
2004 yılında abonelik ve su ücret 
tarifesinde indirime gidildiğini 
hatırlatan Uslusoy, Bu indirim ile 
2003 yılında abone olan sayısı bin 
800 iken, indirimden sonra 32 bine 
yükseldi. Ben vatandaşların kaçak 
su kullanmamasını ve cezanın yanı 
sıra kimsenin hakkına tecavüz 
etmemesini istiyorum. Ayrıca ceza 
ürkütücü olabilir, ama bu kaçak 
kullanım sadece ceza tutarının fazla 
olması ile önlenmez, denetimlerin 
artırılması ve vatandaşların bilinçli 
olması gerekir" dedi.

Kaçak su kullananlara da 
2-5 yıl arası hapis geliyor 
GASKİ Genel Müdürü Fahrettin Uslusoy, yeni Türk Ceza 

Yasası'na göre kaçak elektrik kullananlara hapis cezası olduğu 
gibi kaçak su kullananlara da hapis cezası geldiğini açıkladı. 

 

Sağlık olmadan verilecek her türlü 
hizmetin önem taşımayacağını, 
ifade eden Güzelbey, açıklamasında 
şu görüşlere yer verdi: "Ülkemiz 
sağlık ve tıp alanında dünyada 
yaşanan gelişmeleri büyük bir 
süratle takip etmektedir. Tıp 
alanında AB ülkeleri ile rekabet 
edebilecek bilgi ve donanıma 
sahibiz. Gaziantep'te resmi 
kurumlarda görev yapan ve 

tabip odasına kayıtlı olmayan 
yaklaşık 150 doktorla birlikte 
toplam bin 100 civarında 
doktor bulunmaktadır. Buna 
göre ilimizde bin 300 kişiye bir 
doktor düşmektedir." Güzelbey, 
Gaziantep'in kişi başına düşen 
doktor sayısı açısından Türkiye 
ortalamasını yakaladığını ve 
standartlara uygun olduğunu 
kaydetti.

14 Mart Tıp Bayramı kutlanıyor 

Sağlık olmadan verilecek 
hiçbir hizmetin önemi yoktur 

Büyükşehir Belediye Başkanı Asım Güzelbey, 14 Mart Tıp Bayramı 
nedeniyle yayımladığı mesajında, bir devletin vatandaşlarına vermekle 
görevli olduğu hizmetlerin başında sağlığın geldiğini belirtti.
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DEMOKRASİ VE ADALET

Önce demokrasinin özlü bir tanımını 
yapmak gerekir. Halkın, kendisini yönetecek 
olanları serbest iradesi ile seçmesidir. 
Demokrasinin ilkelerini şöyle sıralamak 
gerekir. Milli Egemenlik, seçme ve seçilme 
hakkı, ülke yönetimine katılım, özgürlük, 
eşitlik, laiklik, çoğunluk, çoğulculuk, ifade 
özgürlüğü, insan haklarına saygı, hukuk 
devleti, hukukun üstünlüğü, kuvvetler ayrılığı 
ve bu değerlere bağlı olarak yargı bağımsızlığı 
diye özetlemek gerekir.

Bir Devletin yönetim şekli ve çatısını 
Anayasa ve Anayasa’ya uygun yasalar 
belirlediğinden konumuzu yazımızın başlığı 
olan Demokrasi ve Adalet anlayışı içinde ele 
alacağız.

Bir ülkede, kurum ve kurallarıyla yasa ve 
hukuka ve de evrensel hukuk kurallarına 
göre işleyen bir rejim varsa orada demokrasi 
vardır. Demokrasi varsa Adalet olur. 
Adalet varsa demokrasi vardır. Hukuk 
Devletinin, Hukukun üstünlüğünün ve 
yargı bağımsızlığının temeli kuvvetler 
ayrımının varlığına bağlıdır. Kuvvetler 
ayrımı da yasama organı, yürütme organı 
ve yargının bağımsızlığını kapsar. Bütün 
bu erkler arasında bir üstünlük yoktur. 
Bir denge vardır. Yasama ve yargı tek bir 
erkte, yani yürütmenin emrine girerse, 
orada ne hukuk, ne hukukun üstünlüğü 
ve ne de yargı bağımsızlığı olur. O zaman 
Anayasa’daki kurum ve kurallarıyla işleyen bir 
demokrasiden söz etmek mümkün olmaz.

Demokrasinin niteliklerini şöyle sıralamak 
gerekir. Milli Egemenlik, seçme ve seçilme 
hakkı, katılım, özgürlük, eşitlik, çoğulculuk, 
ifade özgürlüğü, yaşam hakkı, ekonomik 
özgürlük, kuvvetler ayrımı, insan haklarına 
saygı,hukuk Devleti, Hukukun Üstünlüğü, 
Evrensel hukuk kuralları, Yargının 
bağımsızlığı ve laiklik olarak sıralamak 
gerekir. Ülkemizde son zamanlarda bu 
değerlerden en çok tartışılan konu laikliktir.

Laiklik dini değerleri ve inançları devre dışı 
bırakmak anlamına gelmez. Laiklik, din adına 
baskı yapıp zor kullananları ve dini değerleri 
istismar edenleri devre dışı bırakmak 
anlamına gelir.

Maddi anlamda ANAYASA: Devletin 
temel organlarının kuruluşunu ve işleyişini 
düzenleyen hukuk kurallarının bütünüdür.

Anayasamızın 9.maddesi: Yargı yetkisi, 
Türk Milleti adına bağımsız ve tarafsız 
mahkemelerce kullanılır.

Yargının bağımsız olması için hakimler 
ve savcılar kurulunun ve sınav kurulunun 
siyasi otorite ile bir ilişkisinin olmaması 
gerekir. Hakimler ve savcılar kurulunun 
ve sınav kurulunun teşkil tarzını ele alıp 
incelediğimizde bu iki kurul üyelerinin 
büyük bir çoğunluğu siyasi otorite tarafından 
belirlendiğinden hakim ve savcıların 
kararlarında bağımsız ve tarafsız olmadığını 
uygulamada açıkça görmekteyiz. Özellikle 
şu hususun altını çizmek gerekir. Hakim 
ve savcı alımı için sınav kurulu tarafından 
yazılı sınav yapılmaktadır. Yazılı sınavı 
kazananlar mülakata alınmakta, mülakatı 
kazananlar hakim ve savcı olmaktadır. 
Yazılı sınavı kazananlar yüksek puan alsalar 
bile, eğer bir siyaset kurumunda tanıdığın 
birisi yoksa hakim ve savcı olman mümkün 
değildir. Bu anlayış ve uygulamayla hakim 
ve savcı alındığından, bu hakim ve savcıların 
karar verirken tarafsız ve bağımsız karar 
vermesini beklemek bir hayaldir, Zira; karar 
verirken hakkı olmadığı halde hakim ve 
savcı olanlar kendilerine görev verenlere 
minnet ve şükran borçlarını öderler. Bunun 
içindir ki yargıya inan ve güven yapılan son 
anketlerde % 20’lere düşmüştür. Yargıya 
inan ve güvenin yüzde 20 düştüğü yerde, 
gel de adalet bekle, herkesin hakkını aradığı 
son yer mahkemelerdir. Mahkemelerde 
hakkını arayıp bulamayanlar ihkakı hak 
yoluna başvururlar. Yani kendi haklarını 
kendi imkanlarıyla aramaya başlarlar. İşte o 
zaman ne hak ne de hukuk kalır. Bağımsız 
yargı, yargı bağımsızlığını unutanlara ve 
unutmayanlara, gün ola harman ola, bağımsız 
yargı herkese bir gün lazım olur. Gelin hep 
birlikte yargı bağımsızlığını savunalım. 
Sürecek

İhale almaları etik ve ahlaki değil
AK Parti Gaziantep Milletvekili 

Derya Bakbak’ın ihale almasının 
etik ve ahlaki olmadığını söyleyen 
CHP Gaziantep Eski İl Başkanı 
Neşet Uçar, ‘’Bu ihaleler Antep 
milletvekillerinin ihale peşinde 
koştuğunu gösteriyor. İhale almaları 
etik ve ahlaki değil. Milletvekilliğini 
bir zenginleşme aracı olarak 
görüyorlar. Kısacası sözün bittiği 
yerdeyiz’’ dedi. 

AKP, kendi yandaşlarına 
çıkar ve menfaat sağlama 

üzerine kurulmuş bir parti
Milletvekili seçilenlerin ticaretten 

uzak durması gerektiğini ifade eden 
Uçar, ‘’AKP, kendi yandaşlarına 
çıkar ve menfaat sağlama üzerine 
kurulmuş bir parti. İhaleyi alanlar 
ve verenler derhal açıklama yapmalı. 
İhaleler şeffaf yapılmıyor. İhale 
şartnamesinin sürekli değişmesi de 
bunu gösteriyor’’ açıklamasını yaptı. 

Bakbak, Birgün gazetesinin 
sorularına yanıt vermedi

Üç dönemdir milletvekili seçilen 
Antep Milletvekili AKP’li Derya 
Bakbak’ın aile üyelerine ait olan 
Baksan Yürüyen Merdiven Sanayi ve 

Ticaret Anonim Şirketi, itfaiye, kanal 
açma ve temizleme, temizlik, cenaze, 
su tankeri gibi birçok aracın satışını 
yapıyor. Şirketin müşterilerinin 
neredeyse tamamı ise belediyelerden 
oluşuyor. Milletvekili Babak’ın 
eşi Bülent Bakbak ve oğlu Furkan 
Bakbak ile diğer aile bireylerinin 
yönettiği şirket, son 15 yılda 
kamudan 144 milyon TL değerinde 
155 ihale aldığı ortaya çıktı.

Şirketin aldığı son ihalelerden 
birini de Adıyaman’daki Kahta 
Belediyesi düzenledi. 26 Temmuz 
2024’te “İtfaiye arama kurtarma aracı 
alımı işi” adı altında düzenlenen 
ihaleye sadece Bakbak ailesinin 
şirketi katıldı. Belediye kasasından 
şirkete 8 milyon 495 bin TL ödendi.

Milletvekili Derya Bakbak ise 
BirGün’ün sorularını yanıtsız bıraktı.

2022 yılında Bakbak ailesi iş 
cinayetiyle gündeme gelmişti. 
Gaziantep 1. Organize Sanayi 
Bölgesi'ndeki yürüyen merdiven 
imalatı yapan fabrikada patlama 
meydana gelmişti. Patlamanın 
yaşandığı fabrikaya ulaşan sağlık 
ekipleri iki işçinin olay yerinde 
hayatını kaybettiğini belirledi.

Gözümüzün içine baka 
baka bizi soyuyorlar!!!

Oba Makarna, 15 Eylül’de beş 
kişinin ölümüyle sonuçlanan 
patlama sonrası işçi çıkarmaya 
başladı.

Geçtiğimiz hafta temizlik ekibinde 
başlayan işten atmalar bu hafta 
itibariyle kalite kontrole sıçradı. 
Bölüm sorumlusu, üç kişi haricinde 
tüm çalışanların işten çıkartılacağını 
işçilere bildirdi.

WhatsApp mesajıyla çalışanlara 
yapılan bilgilendirmede işçilere önce 
yıllık izinlerinin kullandırtılacağı 
ardından da çıkışlarının verileceği 
söylendi.

bianet’e konuşan bir kaynak 
“Kalite kontrol biriminde 10 çalışan 
vardı. Birisi patlamada vefat etti. 
Dün itibariyle de içeride üç kişiyi 
bırakıp, altı kişiyi işten çıkarttılar” 
dedi. Kaynak, henüz işçilere yazılı 
bir bildirim yapılmadığını ekledi. 
Fabrika yöneticilerinin işçilere 

tazminatlarının ödeneceğini 
söylediğini de aktaran kaynak 
“Ancak ne zaman ve ne şekilde 
zaman verecekleri belli değil” 
dedi: “Kalite kontrol ara eleman 
gibi görünmesine rağmen diğer 
tarafların daimi ihtiyaç duyduğu 
bir istihdam sınıfı. Bu nedenle 
işten çıkarmalar, temizlik ve kalite 
kontrolle sınırlı kalmayacak, diğer 
bölümlere de sıçrayacak. Zaten 
yıllık izin kullandırmaya çalışılan 
işçi sayısı çok fazla. Yöneticiler 
yıllık izinden sonra işçileri işe geri 
döndürmeme niyetindeler.”

"İşçiler baskı altında"
bianet’in konuştuğu kaynak ayrıca 

fabrika içinde işçilere mobing 
yapıldığından bahsetti: “Çalışanlar 
mesai arkadaşlarını kaybettiler. 
Bugün itibariyle beş işçi öldü. İşe 
gelip, işten de cenazeye gidenlere 
bu sürenin yıllık izinlerinden 

düşüleceği ya da ücretsiz izin 
yazılacağı söylendi. Üstelik bir 
saatlik cenaze törenine karşılık Oba 
Makarna yöneticileri işçileri tüm 
gün işe gelmemiş sayma derdinde. 
Oysa herkes ölen arkadaşlarına 
son görevini yerine getirmeye 
çalışıyordu.

Bir de Yönetim Kurulu Başkanı 
Mehmet Musa Özgüçlü, işçileri 
baskı altında tutmaya çalışıyor. 
Sürekli fabrikada dolaşarak 
işçilere laf söylüyor. Sanki patlama 
işçilerden kaynaklıymış gibi 
davranıyor. İnsan Kaynakları da 
insanların e-devleti üzerinden 
sendikalı olup olmadıklarına 
bakmaya çalışıyorlar.”

Aylık kârı işçi başına 49 bin TL
Oba Makarna Türkiye’nin en 

büyük makarna firmalarından biri. 
1966’da Antep'te kuruldu. Özgüçlü 
ailesi firmayı 2005'te satın aldı. Şu 

an Antep ve Sakarya’da iki tesisleri 
var. Sakarya Hendek’teki fabrikayı 
2017’de aldılar. 100'den fazla ülkeye 
ihracat yapıyorlar.

Şirketin yüzde 56,94'ü Alpinvest, 
yüzde 22,97'si Turkey Pasta Holding 
Ltd'nin. Alpinvest, Özgüçlü 
ailesine ait. Turkey Pasta Holding 
ise Sayacorp ve Venture Capital 
Bank'ın. Bahreynli bu iki banka Oba 
Makarna'nın yarısını 2018'de satın 
aldılar. Şubat 2024’te de şirketin 
yüzde 20,09'u halka arz oldu.

Yönetim kurulu başkanı Mehmet 
Musa Özgüçlü. Yönetim Kurulunda 
Salah Mohammed Amın Abdullah, 
Naser Abdulhameed Naser Alnaser, 
Alpinvest Yatırım Gıda Sanayi ve 
Ticaret AŞ. Adına İpek Cıncıkcı, 
Aynur Özgüçlü, Hakan Özgüçlü, 
Azhar Marzooq Ali Almarzooq, 
Alpaslan Özgüçlü ve Goncagül Sarı 
bulunuyor.

Türkiye’deki makarnaların yüzde 
25’ini üretiyor. Pazar payı yüzde 
18. Küresel makarna ticaretinde 
yüzde 7,4 paya sahip. 2024 başında 
Hendek fabrikasına iki yeni 
hat kurdu ve makarna üretim 
kapasitesini 506 bin tondan 585 bin 
tona yükseltti.

Eylül 2023 itibariyle 1.262 çalışanı 
vardı. 15 Eylül’deki patlama sonrası 
Patlama sonrası aralarında fabrika 
yöneticileri ve sahiplerinin olduğu 
7 kişi gözaltına alındı. Ancak sadece 
fabrika müdürü U.V. tutuklandı.

Bu sırada üretim fason olarak 
Türkiye ve Mısır'daki beş ayrı tesise 
kaydırıldı. Ayrıca şirket 2024’ün ilk 
altı ayında 350 milyon 676 bin TL 
net kâr açıkladı. İşçi başına ayda 49 
bin TL kâr elde etti. Patlama sonrası 
oluşan maddi zarar için sigorta 
başvurusunda bulundu. Artıgerçek- 
bianet

Oba Makarna fabrikası patlamasında ölü sayısı 5’e yükseldi

Ülke genelinde 16 bin 914 
esnaf  maliye terki verdi

Türkiye Esnaf ve Sanatkârları 
Konfederasyonu, yılın ilk 9 ayında açılan 
ve kapanan esnaf istatistiklerini açıkladı. 
9 aylık döneminde 198 bin 247 esnaf iş 
yeri açarken 16 bin 914 esnaf ise maliye 
terki verdi. 64 bin 738 esnafın sicil terki 
verdiği ülkede 55 bin 958 esnaf tadil 
verdi. 

Son bir yıldan beri ülke genelinde 
etkisini sürdüren ekonomik krizden 
Antep’teki esnaflarda üzerine düşeni 
fazlasıyla aldı. Yüksek enflasyon, artan 
kur nedeniyle maliyetlerin altından 
kalkamayan esnaf, çareyi kepenk 
kapatmada buldu. İstatistiklere göre 42 
binin üzerinde esnafın faaliyet gösterdiği 
Antep’te 312 esnaf maliye, 705 esnaf ise 
sicil terki verdi. Haber Merkezi 

Antep’te esnaf kepenk Antep’te esnaf kepenk 
kapatmaya devam ediyorkapatmaya devam ediyor

Ekonomik, hukuk adalet ve 
topyekün zulüm cenderesini 

mutlak yıkacağız
Binici, ‘’En son olarak Antep 

il Eş başkanımız ve beraberinde 
Şahinbey ilçe Eş başkanımız 
Müslüm Denizhan, Dem Parti 
Şahinbey ilçe Eş başkanımız 
Mustafa Tuç gözaltına alındı. Siyasi 
soykırım temelinde hukuksuzca 
alınan arkadaşlarınızdan il eş 
başkanımız Mehmet Özkan 
tutuklandı. Halkımızı şunu çok 
bilmeli ki yıllardan bu yana 
ülkede yaşatılan siyasi, ekonomik, 
hukuk adalet ve topyekün zulüm 
cenderesini mutlak yıkacağız’’ 
ifadelerine yer verdi. 

Yaşanılan tüm toplumsal 
olayların politik olduğu aşikâr

AKP ve MHP iktidarının 
uyguladığı politikalar sonucunda 
ülkeyi gerek siyaset gerek 
ekonomik gerekse de sosyal 
olarak içinden çıkılmaz sorunlarla 
karşı karşıya getirdiğini sözlerine 
ekleyen Binici, ‘’Toplumumuz 
açlıkla baskıyla terbiye edilmeye 

çalışılıyor. Her gün kadın 
cinayetlerine, intiharlara tanıklık 
etmekteyiz. Yaşanılan tüm 
toplumsal olayların politik olduğu 
aşikâr. Bu yüzden partimize karşı 
siyasi soykırımlar sürekli bir hal 
aldı’’ şeklinde konuştu.

İl eş başkanımız Mehmet Özkan
derhal serbest bırakılmalı

Demokratik Bölgeler Partisi’nin 
DEM Partisi’nin bir bileşeni 
olduğuna dikkat çeken Binici, 
‘’Bizlerde bu bileşenin birer 
parçasıyız. DEM Parti, ülkedeki 
tüm kesimleri içerisinde barındıran 
bir parti. Yapılan tutuklama hiçbir 
yasal dayanağı olmadığı için 
hukuksuzdur. Siyasi baskılarla 
halkımızın haklı taleplerini 
susturamazsınız, tutuklamalarla 
yolsuzluklarınızı, zulümlerinizi 
rant ve talanlarınızın üstünü 
kapatamayacaksınız.  Bu yüzden 
anti demokratik, hukuk dışı ve 
yapay gerekçelerle tutukladığınız 
il eş başkanımız Mehmet Özkan 
derhal serbest bırakılmalı’’ 
çağrısında bulundu. 

AKP-MHP iktidarı gündemi 
değiştirmeye çalışıyor

Sözcü'de yer alan habere göre, 
Antep’te elektrikçilik yapan Ercan 
Öztürk (40) aralarında husumet 
bulunan Mehmet ve Fahri D. 
tarafından iki ayda üç kez tehdit 
edildi. Polise giderek bu kişilerle 
ilgili şikâyette bulunan Öztürk 
hem silahla hem de sözle tehdit 
edildi. Öztürk, “Kendi halimde 
elektrik işi yapan bir esnafım. 
Şikâyetçi olduğum kişiler Suriyeli 
bir grubu peşime taktılar. Elektrik 
arızası var diye çağırdılar ve 
beni kaçırdılar. İndiğimde 
arkamda duran kafama vurdu 
ve küfüretmeye başladı. Beni 
dövmeye başladılar. Aynı anda 
da yaptıkları işkenceyi videoya 
aldılar” dedi.

Panik yapıp kaçtılar
Tarladaki su motorunun 

bozulduğu bahanesiyle kendisini 
kaçıranların, bulundukları yere 
bir araç geldiğini görünce panik 

yapıp kaçtıklarını anlatan Öztürk, 
“Hastaneye gittim, darp raporu 
aldım. Beni kaçıran Suriyeli 5 kişi 
daha sonra bana ulaştı. ‘Biz bir 
kaç gün sonra karşıya (Suriye) 
geçeceğiz. Videoyu biz gittikten 
sonra kullan’ dediler. Ben de onlar 
gittikten sonra ilgili yerlere suç 
duyurusunda bulundum” diye 
konuştu.

Parasını gasp ettiler
Şikâyet dilekçesinde yaşadığı 

korkunç anları anlatan Ercan 
Öztürk, “Telefonu Nevzat’a 
verdiler ‘Sana son uyarım, benim 
hakkımdaki suç duyurunu çek’ 
dedi. Korktuğum için ‘tamam’ 
dedim. Çocuğa telefonla 
videosunu çekip Mehmet abi 
Fahri abiye atın diye talimat verdi” 
dedi.

Öztürk, Suriyelilerin telefonunu, 
850 TL parasını ve hırdavat 
takımını aldıklarını söyledi. T24

Suriyeli grup Antepli esnafı 
kaçırdı, işkence yaptı

Başkan Şahin’e, GASKİ Genel 
Müdürlüğü’nün Aktoprak içmesuyu 
paket arıtma tesisi yapım işi için 100 
milyon lira ve elektrik, personel, 
kanalizasyon, içmesuyu, arıtma 
tesisleri bakım, onarım ve yapım 
giderlerine kullanılmak için 100 
milyon lira olmak üzere toplamda 
200 milyon lira borçlanma yetkisi 
verildi. 

Deprem sonrası nüfus 
250 bin kişi arttı

Kahramanmaraş depremleri 
sonrasında Gaziantep’in 250 bin 
göç aldığını ifade eden Şahin, 
‘’Şehir hızla büyüyor. Deprem 
sonrası nüfus 250 bin kişi arttı. 
Çünkü su olmayan şehirler su olan 
şehirlere göç etti. Bu zorunlu bir 
göç. Dolayısıyla GASKİ’nin yatırım 
yapması gerekiyor’’ dedi. 

Gaziantep Büyükşehir Belediyesi 
Ekim ayı birinci birleşimi 

Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma 
Şahin Başkanlığı’nda gerçekleştirildi. 
Yoklama alınması ile açılan meclis, 
bir önceki birleşim tutanağının 
kabul edilmesi ile devam ediyor. 
Mecliste görüşülen 76 gündem 
maddesi görüşülmek üzere ilgili 
komisyonlara sevk edildi.  

Şehri, kışa hazırlamak gerekiyor
‘Alt yapı belediyeciliği olmazsa 

olmazımız’ diyen Şahin, ‘’Alt 
yapı konusunda sürekli yatırım 
yapan bir belediyeyiz. Şehri kışa 
hazırlamak gerekiyor. Projelerimizi 
hazırlıyorlar. Bunun için ciddi 
bir kaynak gerekiyor’’ ifadelerini 
kullandı.  

Polis Lojmanı olarak kullanılmak 
üzere Şehitkamil Belediyesi 
tarafından inşa edilen 621 adet 
konutun İçişleri Bakanlığı adına 
Maliye Hazinesine devri 72. 
maddede gündeme geldi. İlgili 

madde kapsamında Şehitkamil 
Belediyesine ait 621 konut, 3 adet 
dükkan, 1 adet anaokulu ve 2 adet 
trafo alanı olmak üzere 627 adet 
bağımsız bölüm Maliye Hazinesine 
devredilecek. Buna istinaden 
Maliye Hazinesine ait 161 taşınmaz 
ise Şehitkamil Belediyesi’ne 
devredilmesi ile ilgili kurumlar 
arası protokolü imzalamak üzere 
Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma 
Şahin’e yetki verilmesi konusu ele 
alındı. 

Şehirde 100 bin konut açığı var
İlgili madde hakkında konuşan 

Şahin, Şehitkamil Belediye 
Başkanı Umut Yılmaz’a teşekkür 
etti. Şahin, “Şehrin emniyette 
olması çok önemli. Rıdvan başkan 
ile başlayan bir süreç vardı. Ali 
Yerlikaya Bakanımız, gelip bu 
lojmanları yerinde inceledi. 
Şehirde 100 bin konut açığı var, 

polislerimizin ihtiyaç duyduğu 
evler var. Ev kiraları yüksek 
olduğu zaman polis memurlarının 
tercih etmediği, geldiği zaman 
ise çok hızlı bir şekilde gitmek 
istediğini görüyorduk. Bu nedenle 
lojman meselesinin hal olması 
gerekiyordu. Umut Başkanın 
konuya hassasiyetle yaklaştığını 
gördük. Milletvekillerimiz ile Çevre 
ve Şehircilik Bakanımıza gittik ve 
işin önemini dile getirdik. Konuyu 
yeniden konuştuk ve çözüme 
kavuşturduk’’ ifadelerini kullandı. 

Şehitkamil Belediye Başkanı Umut 
Yılmaz, “Biz bu konuda geldiğimiz 
ilk günden bu yana çok uğraştık. 
Bugüne kısmet oldu, çok mutluyuz. 
Bu protokolü yarın (Bugün) sizinle 
birlikte hemen imzalayacağız. 
Emniyet güçlerimize tahsis etmek 
üzere yarın ilk işimiz bu olsun’’ 
açıklamasında bulundu. 

Şahin’e 200 milyon lira
borçlanma yetkisi verildi


